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ICV reclama l'execució del Camí Escolar Segur aprovat fa nou mesos al ple

ICV reclama a l'equip de govern explicacions sobre l'evolució
del projecte de Camí Escolar Segur aprovat fa nou mesos al
ple municipal i que encara no és una realitat. La tinenta
d'alcalde de Mobilitat, Marta Subirà, ha explicat que s'està
treballant en aquesta direcció i ha confirmat que el projecte
serà una realitat abans que s'acabi el curs, tal com preveia
l'acord plenari.

El Camí Escolar Segur, que vol facilitar que els infants vagin a l'escola a peu de manera autònoma, sense
l'acompanyament dels adults, s'havia d'implementar gradualment a partir d'aquest curs a la ciutat, després
d'una moció ecosocialista que es va convertir en declaració institucional al ple de l'abril passat. Nou mesos
després d'aquest compromís polític, ICV ha demanat comptes de la situació del projecte a l'equip de govern.

Escoltem el regidor ecosocialista Jaume Massanés.

Jaume Massanés: Volem saber com està aquest projecte i què s'ha fet fins ara, tenint en compte que
s'havia d'anar fent gradualment durant aquets curs.

La tinenta d'alcalde de Mobilitat, Marta Subirà, ha explicat que ja s'han fet passes en aquesta direcció.

Marta Subirà: En els darrers mesos, s'han fet millores importants a diverses escoles de la ciutat i s'ha
demanat la col·laboració de la Diputació de Barcelona.

El projecte del Camí Escolar Segur inclou una campanya de sensibilització entre els comerços de la ciutat
perquè s'impliquin també en la iniciativa. Altres poblacions catalanes ja tenen una via d'aquestes
característiques, que ha aconseguit la confiança dels familiars, segons Massanés.
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